
PROTOKÓŁ  Nr VI/15 

Z OBRAD  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU 

odbytych  w dniu  28 kwietnia  2015 roku. 

 

 

Przebieg obrad sesji  odbył  się następująco. 

Ad. 1. Otwarcie. 

 

W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz. 900 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia 

obrad VI sesji Rady Miejskiej w Chodczu,  powitała  Radnych  Rady Miejskiej w Chodczu, 

Burmistrz Chodcza  Pana  Jarosława  Grabczyńskiego,  Skarbnika  Miasta i Gminy    Danutę 

Nowakowską,  Radcę Prawnego Panią  Joannę Kozińską,   a także sołtysów i osoby  pozostałe 

uczestniczące w obradach sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy  9 radnych na stan  

ustawowy 15 radnych, nieobecni  radni to: 

1) Kluzik Bohdan 

2) Kosmalski Robert 

3) Makowiecki Grzegorz 

4) Stempczyński Jerzy 

5) Turbiak Monika 

6) Winiecki Marcin 

 - wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do podejmowania uchwał. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu porządku obrad , przyjęcie 

porządku obrad dzisiejszej sesji . Zaproponowała radnym wprowadzenie do porządku obrad 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Włocławskiego przy 

wykonaniu remontu chodnika i miejsc postojowych przy drodze powiatowej  co będzie 

stanowił pkt. 8 porządku obrad, a pozostałe punkty niżej przyjmą kolejną numerację  według 

kolejności porządku obrad. W związku z powyższym zaproponowała następującą treść 

porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej jak niżej:   

Proponowany  porządek obrad. 

 

1. Otwarcie. 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przyjęcie porządku obrad, 
- przyjęcie  protokołu  z poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 
- dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych     



           wniosków z posiedzeń Komisji, 

       -  dyskusja, 

4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2015 . 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  -  Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VI/39/15 

5.   Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015-2022 .   

       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VI/40/15 

 

6.   Podjęcie uchwały   w sprawie wyrażenia  zgody  na odpłatne  nabycie  nieruchomości 

położonej w mieście Chodecz.      

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  Bontal Jerzy, 

       -     opinia Komisji   Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VI/41/15 

7.  Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia woli współtworzenia Lokalnej  Strategii  Rozwoju 

na lata 2014- 2020 Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  Robert Drzewiecki, 

       -     opinia  Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rolnej i 

Infrastruktury  Technicznej, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VI/42/15 

8.  Podjęcie uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy dla Powiatu Włocławskiego przy 

wykonaniu remontu chodnika i miejsc postojowych przy drodze powiatowej. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  -  Jerzy Bontal, 

       -     opinia  Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska oraz  Komisji Rolnej i 

Infrastruktury  Technicznej, 

       -    dyskusja, 

       -    podjęcie uchwały Nr VI/43/15 

9.   Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chodczu 

za 2014 rok. 

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  - Kierownik MGOPS, 

       -     opinia Komisji    Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -    dyskusja, 

       -    przyjęcie  przez Radę Miejską, 



10.  Ocena zasobów  Pomocy Społecznej za rok  2014.  

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie  Kierownik MGOPS, 

       -    dyskusja, 

       -    przyjęcie przez Radę Miejską, 

11.  Interpelacje i zapytania  radnych . 

12.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski . 

13.  Zakończenie  obrad  sesji. 

Po odczytaniu Przewodnicząca poddała  porządek  obrad pod głosowanie .  Za  przyjęciem  

proponowanego porządku  obrad   głosowało 9  radnych,  przeciw -0, wstrzymało  – 0, 

porządek  obrad został przyjęty jednogłośnie .  Przewodnicząca stwierdziła iż Rada Miejska 

będzie obradowała na VI  sesji według przyjętego porządku obrad. Następnie  przekazała, iż 

protokół z obrad   V  sesji został sporządzony i  był wyłożony do wglądu, jak i wstawiony na 

stronę BIP Urzędu Miasta i Gminy Chodecz, każdy radny i zainteresowany miał możliwość 

zapoznania się z protokołem. Zwróciła się Przewodnicząca z zapytaniem czy są uwagi co do 

treści sporządzonego protokołu. Uwag nie wniesiono.  Protokół został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu  Nr  V/15  głosowało – 9 radnych,  przeciwnych – 0, 

wstrzymało – 0.  Przewodnicząca  Rady  stwierdziła iż  protokół z poprzedniej sesji został 

przyjęty  9 głosami za. 

W tym  momencie  stan radnych zmienił się na obecnych 10 radnych, przybył na obrady sesji 

radny Jerzy Stempczyński. 

 

Ad.  2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Pana Burmistrza Chodcza o przedłożenie informacji 

z prac w okresie międzysesyjnych. 

Burmistrz Chodcza Pan Jarosław Grabczyński przedłożył informację ze swoich prac w okresie 

międzysesyjnym i powiedział  iż  odbyło się wiele spotkań na których omawiano ważne 

sprawy dla Miasta i Gminy Chodecz. 

- spotkanie w Starostwie Powiatowym które dotyczyło tzw. ORSG Obszaru Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego , ma to związek z nową perspektywą unijną i  ze strategia w jaki 

sposób będzie możliwe pozyskiwanie środków i na jakie cele dla naszej Gminy, spotkania 

były cykliczne, odbywały się średnio raz na dwa tygodnie, 

- spotkania cykliczne w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu dotyczą również nowej 

perspektywy unijnej w rozdaniu 2014-2020, 

-  w Starostwie Powiatowym we Włocławku odbyło się spotkanie w sprawie dróg                                  

wojewódzkich – tj. 265, 269 i 270. Spotkanie było zainicjowane przez  wójtów i burmistrzów 

których ta sprawa bezpośrednio dotyczy. Na dzień dzisiejszy jeśli chodzi o drogę 269 

przebiegającą przez naszą Gminę jest opracowywany projekt. Cały czas jest w trakcie 

opracowywania projekt przebudowy tej drogi.  Problem polega na tym że w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej  Sejmiku Województwa Kuj. Pom. nie jest ta droga  ujęta  do 

przebudowy. Z zapewnień Marszałka Całbeckiego ta drga zostanie objęta programem trzech 

„P”   tj. partnerstwa publiczno-prywatnego. Co do tego żadnych szczegółów też nie ma.  



Konwent wójtów i burmistrzów powiatu włocławskiego wystosował petycję odnośnie 

przebudowy tych dróg  wojewódzkich w naszym powiecie. Wybierają się wszyscy 

zainteresowani wójtowie i burmistrzowie na posiedzenie Rady Sejmiku. Aby ta  siła i jedność 

była widoczna . Bo jeżeli w tej chwili    i w najbliższych latach  droga 269 nie zostanie 

przebudowana kiedy ten projekt jest wykonywany to chyba kolejnego podejścia już nie 

będzie i trudno powiedzieć jaki rozwój tej naszej miejscowości będzie,  Burmistrz  uważa  że 

bez przebudowy tej drogi  będzie trudno mówić  o dalszym rozwoju turystycznym gminy i 

miasteczka . 

-  Burmistrz Chodcza uczestniczył wraz z delegacją  Koła Gospodyń z Chodeczka w wystawie 

stołów Wielkanocnych w Lubaniu, 

- uczestniczył  w Konwentach Wójtów i Burmistrzów , na te Konwenty byli zapraszani  

przedstawiciele i  Dyrektorzy Departamentów w Urzędzie Marszałkowskim odpowiadający za 

nową perspektywę unijną między innymi Pani Dyrektor Siemiątkowska przedstawiała 

informację z jakich programów  będzie  można korzystać i na jakie cele będą one  

przeznaczone  i w jakim procencie.  Nie napawa to optymizmem, bo kwoty przeznaczone na 

tą nową perspektywę są o wiele mniejsze niż w poprzednim rozdaniu, a i udział własny  

szacowany ma być na około 37%  kosztów kwalifikowanych, więc po odjęciu VAT będzie  

udział samorządu gminnego około 50%. 

- 14.04.2015r. Burmistrz był  w Ministerstwie Edukacji Narodowej , zostały tam złożone dwa 

wnioski o dofinansowanie na doposażenie 11 klas oraz  przebudowa i wyposażenie stołówek 

w SZPO w Chodczu, wniosek był złożony na 54 tys. zł. po rozmowach z Panią Dyrektor w MEN 

jest zapewnienie że te środki  jesienią tego roku Gmina otrzyma,  

-  odbyło się spotkanie z przedstawicielami ENERGA Oświetlenie  celem  przyszłej  

współpracy  w zakresie  wybudowania nowych punktów oświetleniowych, dotycz to na ten 

moment Lubieńca , 70% kosztów pokryje  Energa Oświetlenie, 30 % dołoży Urząd, jest to 

pewien sukces co do negocjacji z Energa  Oświetlenie,  to byłoby pokrótce  przedstawione  co 

do okresu pracy międzysesyjnej. 

Dyskusja i zapytania  - nie było. 

  

Ad. 3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

W tym czasie wyszedł radny Jerzy Stempczyński –obecnych radnych 9. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o 

przedłożenie  sprawozdań z prac w  okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Łuczak  Tomasz – Kom. Rewizyjna  przedłożył  iż  odbyły się dwa spotkania tj. 

30 marca i 20 kwietnia  2015r.  tematami  przewodnimi  tych spotkań było: 

- analiza zadłużenia podatkowego za rok 2014 , Komisja zapoznała się z przedstawioną 

dokumentacją w zakresie podatkowym wskutek tej analizy dwa tematy budziły obawy 

Komisji, a mianowicie,  naliczany podatek  od terenów rekreacyjnych , plan 

zagospodarowania jest błędny i podatek jest błędnie naliczany, Pan Burmistrz podjął już 



działania  w zakresie poprawy tego obszaru i nie wystosowała Komisja żadnego wniosku. 

Natomiast druga obawa to podatek od psów który praktycznie w naszym mieście i gminie nie 

 funkcjonuje. Komisja wystosowała wniosek do Burmistrza o usystematyzowanie tego 

podatku.   

 

Przewodnicząca  Ewa Kwiatkowska    Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska , 

przekazała iż w omawianym okresie Komisja  spotkała się dwa razy tj. 12 marca br. i  22 

kwietnia br. Pierwsze spotkanie 12 marca 2015r. to była kontynuacja w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pani Barbary Krawieckiej na przeprowadzone wybory sołtysa w sołectwie Strzyżki. Pani 

Krawiecka na tym spotkaniu oświadczyła, że  wycofuje swoją skargę i nie ma zastrzeżeń.  

Komisja spotkała się z przedstawicielami  Komisji Skrutacyjnej  która przeprowadzała te 

wybory. Komisja rozmawiała z pracownikiem Urzędu MiG który obsługiwał to zebranie .              

Z tego posiedzenia skierowano dwa  wnioski  do  P. Burmistrza . Pracownik obsługujący 

wybory sołtysa i Rad Sołeckich powinien być dokładnie przeszkolony i poinformowany w 

zakresie obowiązków oraz konsekwencjach które mogą wyniknąć  z powodu niewłaściwego 

wykonywania tych obowiązków, natomiast drugi wniosek dotyczył  - realizacji wniosków w 

sprawie znaków informacyjnych , wnioski takie były składane prze Komisję Obywatelską i 

Rolną w latach ubiegłych. 

Drugie posiedzenie Komisji Obywatelskiej miało miejsce w dniu 22 kwietnia 2015r. i tutaj 

analizowano sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.           

A w sprawach bieżących Komisja zapoznała się z wnioskiem Rady Sołeckiej sołectwa Mstowo   

oraz oceną zasobów pomocy społecznej w roku 2014. 

Skierowano jeden wniosek do P. Burmistrza  -  pozytywna  opinia w sprawie sprawozdania  

MGOPS w Chodczu za 2014 rok oraz dokumentu – ocena zasobów pomocy społecznej za rok 

2014.  

Jeżeli chodzi o prośbę Rady Sołeckiej soł. Mstowo to zostanie zwołane posiedzenie Komisji 

Obywatelskiej na które zostanie zaproszona Rada Sołecka oraz właściciele  firmy  która jest 

wskazana w piśmie. Jest to firma Państwa Fijałkowskich. Komisja uważa, że takie spotkanie w 

najbliższym czasie sie odbędzie  i zostaną wyjaśnione pewne wątpliwości.  Komisja uważa że 

sprawa ułoży się pozytywnie  i dojdzie do porozumienia. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, Przewodnicząca wskazała iż pod 

nieobecność  Pana  Stempczyńskiego, informację  przedłoży Wiceprzewodniczący Adam 

Sikorski. Przekazał Pan Sikorski iż Komisja w okresie międzysesyjnym  odbyła jedno 

posiedzenie  w  dniu  27 marca br. Na  posiedzeniu zapoznano się  z siecią szkół na terenie 

Miasta i Gminy Chodecz  również  analizowano jak te szkoły działają. Była planowana 

wizytacja placówek oświatowych, ale z racji  że dyrektorzy byli na spotkaniu z Panem 

Burmistrzem  nie było możliwości  odbyć tej wizytacji.  Przełożono   spotkanie na inny termin.  

Poza tym omawiane były sprawy bieżące, wniosków do Burmistrza Komisja nie skierowała. 

 



Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Beata Michalak przekazała , iż w 

okresie międzysesyjnym  Komisja spotkała się dwukrotnie.  Było to 17 i 24 kwietnia br. 

Głównymi tematami tych spotkań były zmiany  do budżetu Miasta i Gminy jak i zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2015-2022. Komisja analizowała te zmiany ze 

względu na dotacje jakie otrzymał Urząd z budżetu Państwa na dofinansowanie dróg . 

Otrzymano kwotę 1.300 mln. W związku z tym należało przeprowadzić  pewne zmiany w 

budżecie. Do Burmistrza skierowano trzy wnioski , Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie WPF na lata 2015-22. Tak samo pozytywnie 

zaopiniowała  wniosek  w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu przy przebudowie drogi 

powiatowej tj. ulicy Al. Zwycięstwa  oraz pozytywnie zaopiniowała zmiany do budżetu w roku 

2015. 

W tym czasie przybył radny Stempczyński Jerzy – obecnych 10 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Wiesław Feliniak powiedział, iż  w okresie 

międzysesyjnym Komisja odbyła dwa spotkania robocze, było to 25 marca i 24 kwietnia br. 

Na pierwszym  spotkaniu Komisja zapoznała się, analizowała, opiniowała  wiele pism i 

propozycji mieszkańców poszczególnych sołectw  i miasteczka. Stosowne wnioski i opinie w 

tych sprawach Komisja wystosowała na piśmie do Pana Burmistrza.   W dniu 24 kwietnia br. 

posiedzenie było krótsze i chodziło o wydanie opinii co do kupna działki przy ul. Wojska 

Polskiego – działka pod chodnik. Opinia jest pozytywna. Również jest pozytywna opinia w 

sprawie  przebudowy chodnika  przy ul. Al. Zwycięstwa. Komisja zapoznała się z pismem  

złożonym przez mieszkańców soł. Lubieniec co do nawiezienia piasku na  plażę przy jeziorze. 

Po wyjaśnieniu przez pracownika Urzędu , okazuje  się iż teren wskazywany w piśmie nie jest 

własnością Gminy. Cenione są takie inicjatywy, ale Gmina nie może robić czegoś na terenie 

prywatnym. Na chwilę obecną stanowisko Komisji jest negatywne. Były również  uwagi co do 

miejsc parkingowych na ulicy Warszawskiej tak aby te miejsca zaznaczyć liniami 

poprzecznymi. Również była informacja co do zakupu kruszywa na bieżące naprawy dróg, 

temat ten jest przez  Urząd i Komisje  w trakcie załatwiania. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała iż odpowiedzi na wnioski wpłynęły do Rady 

Miejskiej , a Pan Burmistrz udzieli odpowiedzi  co do interpelacji i zapytań  na sesji w dniu           

9 marca 2015r. Treść odpowiedzi stanowi załącznik do protokołu. 

Dyskusja. 

Pani Czerniak Dorota powiedziała, iż mieszkańcy ulicy Trzydziestolecia  nie wyrażają zgody na 

zmianę nazwy tej ulicy. Wcześniej w roku 2007 były przeprowadzane rozmowy z tymi 

mieszkańcami i poprzez swoje podpisy wyrażali negatywne stanowisko. 

Dalszej dyskusji brak. 

 

 

 

 



Ad. 4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i 

Gminy Chodecz na rok 2015 . 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Panią  Skarbnik o przedłożenie informacji co do 

powyższego tematu. 

Pani Danuta Nowakowska powiedziała, iż budżet Gminy nie jest czymś stałym i w ciągu roku 

ulega  zmianom  czy to w postaci dotacji, czy nałożonych na Gminę zadań.  I tak  do budżetu 

wprowadzono następujące zmiany:     

 

Transport i łączność 

1. Dofinansowanie  z budżetu państwa na usuwanie skutków klęsk żywiołowych łączna 

kwota 1.300.000 zł. co stanowi 80% planowanych kosztów. rozdz. 60078. 

Różne rozliczenia  

1. Zmniejszenie subwencji oświatowej rozdz. 75801 o kwotę 40.566 zł 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

1. Zwiększenie dochodów w wyniku rozliczenia zadania z 2014r. pn" Budowa przyłącza 

wodociągowego od projektowanej studni do istniejącej stacji uzdatniania wody w 

miejscowości Chodeczek", kwota 50.063 zł 

2. Dotacja z WFOŚiGW w Toruniu w kwocie 10.000 zł na "Zadrzewianie terenów przy 

obiektach użyteczności publicznej w Mieście i Gminie Chodecz" 

3. Dotacja z WFOŚiGW w Toruniu w kwocie 1.800 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 

konkursu ekologicznego "Jedną mamy ziemię". 

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

1. Dotacja z Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu w kwocie 18.648 zł w wyniku rozliczenia 

projektu z 2014r. "Dożynki 2014r". 

Kultura fizyczna 

1. Dotacja z Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu w kwocie 317.566 zł w wyniku rozliczenia 

zadania z 2014r. " Przebudowa miejsca rekreacyjnego nad jeziorem Chodeckim. 

WYDATKI  
 
 Transport i łączność 
 
1. Zwiększenie zadań inwestycyjnych rozdz. 60078 
 
- Odbudowa drogi gminnej Ogorzelewo -Łakno planowany koszt 665.000 zł 
- Odbudowa drogi gminnej Pyszkowo - Sadok planowany koszt 550.000 zł 
- Odbudowa drogi gminnej Szczecin - Psary planowany koszt 418.000 zł 
 
2. Zwiększenie zadania inwestycyjnego rozdz. 60016 odbudowa ul. Sadowej                                       

o kwotę 260.000 zł 

3. Zmniejszenie zadania inwestycyjnego rozdz. 60016 "przebudowa nawierzchni drogi 

gminnej w miejscowości Mstowo - Zbijewo" o kwotę 100.000 zł 

Gospodarka mieszkaniowa 



1. Zakupy inwestycyjne ( wykup działek), kwota 17.000 zl 

- działka od Spółdzielni "Światowid" - 10.000 zł 
- działka od T Lewandowski - 7.000 zł 
 
Administracja publiczna 
 
1. Zwiększenie wydatków na " Opracowanie Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chodecz na 
lata 2014-2020", kwota 24.531 zł 
 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
 
 1. Wprowadzenie zadania inwestycyjnego "Modernizacja oczyszczalni ścieków w 
miejscowości Mielno" zwiększenie o kwotę 60.000 zł z przeznaczeniem na opracowanie 
projektu przebudowy . 
 
2. Zakup drzew i krzewów na zadrzewianie terenów przy obiektach użyteczności publicznej, 
kwota 11.000 zł dotacja z WFOŚiGW w Toruniu stanowi 90%. 
 
3. Zakup nagród konkurs ekologiczny , kwota 1.980 zł dotacja z WFOŚiGW w Toruniu  
stanowi 90% . 
 
4. Koszty opracowania "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Chodecz na lata 
2015-2020" , kwota 30.000 zł. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała za przedłożone zmiany do budżetu gminnego. 
Poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię tej Komisji. 
Wiceprzewodnicząca  Komisji Beata Michalak  przedłożyła iż opinia Komisji Budżetu i 
Finansów jest w tej sprawie  pozytywna. 
Na sali obrad obecnych jest 9 radnych. 
Dyskusja – brak. 
Na sali obrad obecnych jest 10 radnych. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2015 . Uwag co do projektu uchwały nie było. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie , za głosowało 10 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało-0. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż powyższa uchwała Nr VI/39/15  zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2015 została 

podjęta. 

 

Ad. 5.   Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015-2022 .  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Skarbnika MiG Chodec o 

przedłożenie informacji w tej sprawie . 

Pani Danuta Nowakowska powiedziała iż projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej to  nic innego jak odzwierciedlenie i urealnienie kwot zmian do budżetu miasta i 



gminy Chodecz. Urealnienie kwot zarówno po stronie dochodów jak i wydatków oraz 

wprowadzenie zadań inwestycyjnych o których mówi załącznik nr 2 omawianej uchwały. 

Wprowadzenie  do planu wieloletniego placu przy świetlicy we Mstwie. 

Dyskusja- brak. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów wskazała iż opinia jest pozytywna. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Pani Ewa Kwiatkowska. Uwag co do 

odczytanej uchwały nie było. 

Na sali obecnych było 8 radnych, liczba radnych wystarczająca do podejmowania uchwał . 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015-2022 pod 

głosowanie, za głosowało – 8, przeciw-0. wstrzymało -0. Przewodnicząca Rady stwierdziła iż 

uchwała Nr VI/40/15 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015-2022 została podjęta. 

 

Ad. 6.   Podjęcie uchwały   w sprawie wyrażenia  zgody  na odpłatne  nabycie  nieruchomości 

położonej w mieście Chodecz.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Jerzego Bontala celem przedłożenia informacji w 

powyższej sprawie. 

P. Jerzy Bontal pracownik Urzędu MiG powiedział iż sprawa dotyczy  działki  leżącej 

naprzeciwko „  Biedronki” w Chodczu  dawna własność GS, działka ta zaczyna się od                      

P. Grabarczyka i biegnąca w kierunku figurki. Działka ta jest  w tej chwili chodnikiem przed 

„Biedronką”.  Chcąc uporządkować sprawy własnościowe koniecznym jest podjęcie 

stosownej uchwały  na podstawie porozumienia Pana Burmistrza z Prezesem „Światowid” o 

wykupie tej działki  na własność. 

Poprosiła Przewodnicząca o opinię Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej którą 

przedłożyła radna Ewa Kwiatkowska , przekazała iż ta sprawa była omawiana na ostatnim 

posiedzeniu Komisji  i projekt uchwały w tej sprawie ma pozytywną opinię. 

 Przewodnicząca zaproponowała dyskusję , radni nie podnieśli dyskusji w tym temacie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wiceprzewodniczącą o odczytanie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia  zgody  na odpłatne  nabycie  nieruchomości położonej w mieście 

Chodecz.  Uwag co do odczytanej uchwały nie było. Poddała odczytaną uchwałę pod 

głosowanie. Za głosowało – 10 radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. Przewodnicząca Rady 

stwierdziła iż  uchwała Nr VI/41/15 w sprawie wyrażenia  zgody  na odpłatne  nabycie  

nieruchomości położonej w mieście Chodecz  została  podjęta.   

 

Ad. 7.  Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia woli współtworzenia Lokalnej  Strategii  

Rozwoju na lata 2014- 2020 Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią  Grażynę  Angulską  o 

przedłożenie informacji w sprawie wyrażenia woli współtworzenia Lokalnej  Strategii  

Rozwoju na lata 2014- 2020 Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania Dorzecza Zgłowiączki. 



Pani Grażyna Angulska powiedziała , iż na nowy unijny okres programowania 

obejmujący lata 2014-2020 należy opracować dokumenty strategiczne, które będą stanowić 

jedną z podstaw do ubiegania się o pozyskanie wsparcia finansowego na zadania 

inwestycyjne we wskazanym okresie, jak również wykorzystanie tych środków na rozwój 

gminy. 

 W związku z powyższym Rada Miejska w Chodczu, jako jeden z członków 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa działania Dorzecza Zgłowiączki, wyraża wolę współtworzenia 

Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2014-2020. Dlatego też zasadnym jest podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Dyskusja – głos w dyskusji zabrała radna Ewa Kwiatkowska, powiedziała iż projekt tej 

uchwały nie był omawiany na posiedzeniu Komisji Obywatelskiej, to jednak na ten temat w 

latach ubiegłych większość radnych wypowiadała się pozytywnie , wiele imprez i wiele 

działań na naszym terenie za sprawą tego Stowarzyszenia- Lokalnej Grupy Zgłowiaczka się 

odbywało. Tak więc nic złego z tego tytułu nie może się stać dla Gminy. Można jedynie  same 

dobre sprawy  pozyskać dla Gminy. Radna była wyrazicielką większości radnych i opinia 

radnej jest pozytywna. A jeżeli ktoś z radnych ma inne zdanie to proszę o wypowiedź. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli 

współtworzenia Lokalnej  Strategii  Rozwoju na lata 2014- 2020 Stowarzyszenia Lokalnej 

Grupy Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli 

współtworzenia Lokalnej  Strategii  Rozwoju na lata 2014- 2020 Stowarzyszenia Lokalnej 

Grupy Działania Dorzecza Zgłowiączki. 

Uwag co do odczytanej uchwały nie było.  Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. Za głosowało 10 radnych, przeciw -0, wstrzymało-o. Przewodnicząca stwierdziła 

iż uchwała Nr VI/42/15 w sprawie wyrażenia woli współtworzenia Lokalnej  Strategii  

Rozwoju na lata 2014- 2020 Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania Dorzecza Zgłowiączki 

została podjęta. 

 

Ad. 8.  Podjęcie uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy dla Powiatu Włocławskiego przy 

wykonaniu remontu chodnika i miejsc postojowych przy drodze powiatowej. 

Przewodnicząca Rady Miejskie poprosiła Pana Jerzego Bontala o udzielenie informacji w 

powyższej sprawi. Pan Jerzy Bontal wskazał iż przedmiotowa uchwała dotyczy nowej odsłony 

batalii o miejsca postojowe na ulicy Al. Zwycięstwa począwszy od ulicy Warneńczyka – od 

skrzyżowania  do Placu Kościuszki.  Wersja ta którą mamy podjąć  to  całość remontu 

opracuje Starostwo Powiatowe . Będzie to ogólnie polegało na obniżeniu krawężników przy 

chodniku  wzdłuż całej ulicy , zrobieniu po każdej stronie 3,5 m  szerokości chodnika i 

wzdłużne parkowanie  samochodów po obydwu stronach ulicy Al. Zwycięstwa. Tego ma 

dotyczyć  ta dzisiejsza uchwała. W związku z tym proponujemy uchwałę intencyjną,  uchwała 

ta nie mówi jeszcze o szczegółach finansowych, bo wiadomo że będzie to polegało na 

dostarczeniu piasku,  cementu i robocizny przez Gminę. Materiały tradycyjnie daje Starostwo 



Powiatowe.  Szczegóły co do tej ulicy będą później, obecnie to, że chcemy przystąpić do 

działań.  

Dyskusja : 

Sołtys  Jerzy Szałański  wskazał, że  na ten temat ładnie się mówi, tak jak z drogą 

wojewódzką,  obecnie nie ma działań co do drogi i z ulicą będzie podobnie. Była uchwała i 

wówczas trzeba było robić,  były zbierane podpisy. Uważa ,  że energetyka będzie  drogo 

kosztować, aby przesunąć  słupy  oświetleniowe.  

Radny  Błażej Krupa powiedział   iż ulica Al. Zwycięstwa dzięki mieszkańcom tej ulicy nie 

została zrobiona w ówczesnym czasie. 

Bontal  Jerzy odpowiedział sołtysowi, iż Gminę nie interesują koszty energetyki, bo Gmina nie 

będzie za to płacić, to nie Gminy sprawa tylko Starostwa. Gmina ma pomóc fizycznie w 

budowie samego chodnika, a sprawy techniczne, przesunięcie  wodociągu, energetyki to rola 

powiatu nie nasza.   

Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej  poproszony o opinie Komisji, 

odpowiedział  iż opinia jest pozytywna i nie może być inna, tym bardziej że temat ciągnie się 

co najmniej od trzech lat. 

Dyskusji dalszej nie było. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Ewa Kwiatkowska odczytała projekt uchwały w 

sprawie  udzielenia pomocy dla Powiatu Włocławskiego przy wykonaniu remontu chodnika i 

miejsc postojowych przy drodze powiatowej. Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała 

przedmiotową uchwałę pod głosowanie,  za głosowało -10 radnych,  przeciw -0,            

wstrzymało-0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż uchwała  Nr VI/43/15 

w sprawie  udzielenia pomocy dla Powiatu Włocławskiego przy wykonaniu remontu 

chodnika i miejsc postojowych przy drodze powiatowej została podjęta. 

 

Ad. 9.   Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Chodczu za 2014 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o przedłożenie sprawozdania Panią Irenę 

Grabowską Kierownika MGOPS w Chodczu. 

Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu. 

 Opinia Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska  pozytywna, przedłożyła  

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Kwiatkowska. 

Dyskusja –  brak. 

Rada Miejska  w Chodczu przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Chodczu za 2014 rok  w głosowaniu, przyjmując sprawozdanie  

jednogłośnie  do akceptującej wiadomości . 

 

Ad. 10.  Ocena zasobów  Pomocy Społecznej  na rok 2014.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła   Panią Irenę Grabowską Kierownika MGOPS w 

Chodczu o przedłożenie zasobów  Pomocy Społecznej  na rok 2014. 



Treść  oceny  stanowi załącznik do protokołu. 

 Opinia Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska  pozytywna, przedłożyła  

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Kwiatkowska. 

Dyskusja –  brak. 

Przewodnicząca Rady poddała  pod głosowanie przedłożone zasoby Pomocy Społecznej na 

rok 2014 wraz z wyodrębnionymi wnioskami. 

Rada Miejska  w Chodczu przyjęła  ocenę zasobów Pomocy Społecznej za rok 2014 w 

Chodczu   w głosowaniu,  głosując  jednogłośnie przyjęcie  do akceptującej wiadomości . 

 

 

Ad. 11.  Interpelacje i zapytania  radnych . 

 

Radna Ewa Kwiatkowska podniosła sprawę  usunięcia  słupa    energetyki usytuowanego na 

zakończeniu drogi osiedlowej, poprosiła o rozeznanie się w terenie  i  czy  można z tym coś 

zrobić. Usunięcie słupa wpłynie na bezpieczeństwo  poruszających się pojazdami ponieważ 

jest usytuowany w łuku drogi, a łuk stanowi zakończenie drogi.  Przy pomocy środków 

sołeckich, mieszkańcy planują  wybudować  w tym roku jeszcze parking  na samochody tak 

aby wyglądało to przyzwoicie. Radna poprosiła Burmistrza o zapoznanie się z tym 

problemem. 

 

Radny Wiesław Feliniak  wskazał iż radnego i na pewno wszystkich zaniepokoiła sytuacja z 

drogą  wojewódzka  269 . Mijają lata i nic się nie dzieje ku lepszemu,  można powiedzieć  że 

jest to droga śmierci  po prostu nie da się jechać. Były  zapewnienia władz z Urzędu  

Marszałkowskiego, byli radni z Sejmiku. To co było  radnym mówione  w poprzednich latach 

to obecnie zanika. Poprosił radny Burmistrza  aby wykorzystał swoje możliwości i apelował o 

budowę  – modernizację tej drogi. Na dzień dzisiejszy to jest priorytet  naszej gminy, a 

obecnie to gdzieś ta sprawa przepada. Jednoznacznie też  wypowiadał się Pan Starosta i 

zaczyna ta sprawa gdzieś  uciekać. 

  

Radny Jerzy  Stempczyński  nawiązał do wypowiedzi swojego poprzednika P. Feliniaka i 

skomentował , że idą wybory do parlamentu i można przycisnąć trochę posłów  o pomóc w 

sprawie tej drogi. Poruszył  sprawę  kwestii nasadzeń drzewostanem przy stadionie, aby 

wspólnie  przemyśleć  to zagadnienie . W projektantów nie wierzy radny  od czasu kiedy te 

krzaki zostały posadzone wokół stadionu, gromadzą się tylko śmieci. Poprosił aby przemyśleć 

sprawę wspólnie co i gdzie posadzić.  Również  wiele uwag jest co do trawy posianej na 

stadionie, ta francuska zanika natomiast ta polska ma się dobrze rośnie i jest w pełni zielona. 

 

Radna Ewa Kwiatkowska powiedziała iż na Komisji Obywatelskiej była rozmowa o wycince 

topili przy stadionie i poproszono Pana Roberta Drzewieckiego , aby przed podjęciem decyzji 

w sprawie rodzaju nasadzeń  skontaktował się z Komisją Obywatelską  i Komisją Rolną tak 



aby swoje propozycje  nasadzeń  Komisje  wspólnie przedstawiły  przed ostatecznym 

podjęciem decyzji. Taki wniosek był złożony do P. Drzewieckiego. 

 

Burmistrz Chodcza udzielił odpowiedzi dla radnego Stempczyńskiego , ta sprawa między 

innymi  była ostatnio omawiana na posiedzeniu  Komisji Rolnej – wyjściowej na stadionie. 

Uzgodniono, że   nasadzania będą w okresie jesieni , tak aby obecnie teren uprzątnąć po 

wycince topoli, po drugie z uwagi na  suszę  nie będą wykonywane nasadzenia  krzewów.  

Jesienią może będzie aura bardziej sprzyjająca nasadzeniom. Takie wnioski padły do czego 

Burmistrz się przychyla i pracownicy Urzędu wiedzą. Wspólnie na Komisji wspólnej 

decydowane będzie co  tam nasadzać.  A odnośnie trawy na stadionie to  Burmistrz nie ma 

nic  z tym wspólnego. 

 

Radny Łuczak Tomasz  wskazał iż ma  sprawę na bieżąco ponieważ zbliża się długi  wekend  i 

jak co roku kosze przy terenach rekreacyjnych są wystawione i harmonogram wywozu jest 

podany , a zdarza się że kosze są pełne przed 1 Maja , a my je opróżniamy po  dniach 

wolnych   i tych śmieci jest tak dużo, że walają się wokół  przybrzeżnych  działek. 

Wyegzekwować od Zakładu Gospodarki Komunalnej aby te pojemnik  były opróżnione  zaraz 

i  następnie po dniach wolnych  świątecznych   wówczas będzie porządek bez walających się 

śmieci. 

 

Radny Adam Sikorski  wskazał  aby  nad  jeziorem  chodeckim  przy  usytuowanym  miejscu 

na rozpalanie  ogniska  postawić duży kontener na śmieci a nie tylko wieszaki  z torbami na  

śmieci które szybko się zapełniają  a śmieci  walają po plaży , przynajmniej  w  pobliżu tego 

ogniska  kontener  natomiast  wzdłuż  zejścia  nad jezioro mogą być wieszaki z workami.  

 

Ad. 12.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski . 

 

Sołtys  Szałański Jerzy  wskazał  iż zwrócono mu uwagę , że nie w  tym  momencie zabrał głos, 

jest bardzo wzburzony na takie traktowanie , stwierdził że sołtysi są nie potrzebni na sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady odpowiedziała iż niebyło jej intencją  aby zdenerwować sołtysa, 

tylko dla sprawności przebiegu sesji wypowiedzi są dla radnych w odpowiednich punktach i 

dla sołtysów, to miała na myśli wypowiadając  swoje słowa wcześniej. 

 

Sołtys wskazał iż nie czynił uwagi co do tej władzy, tylko do czasu poprzedniego.  

Przewodnicząca  podtrzymała iż w tym punkcie może sołtys się wypowiedzieć  co do spraw 

nurtujących a nie w tym czasie kiedy jest przeznaczony dla radnych . 

Sołtys powiedział, że z ul. Al. Zwycięstwa będzie podobnie jak z drogą 269. Starosta powie, że 

Energetyka jest droga i Gmina będzie musiała wyłożyć pieniądze, albo całe zadanie upadnie. 

Jeżeli była podjęta uchwała wówczas trzeba było wykonywać  zadanie. Pani prokurator 

godzinę  prawiła na temat  szkodliwości wykonania parkingów w tej ulicy. Dlaczego w 

tamtym czasie odstąpiono od tego zadania. 



 

Radna Ewa Kwiatkowska powiedziała iż w tym roku w styczniu miała przyjemność wraz z 

Przewodniczącą i P. Feliniakiem spotkać się w Starostwie z P. prokurator i jedną mieszkanką 

tej ulicy  oraz przedstawicielami Starostwa. Owszem  wysłuchano wywodów  ale to nie  

znaczy że nie powiedzieliśmy swojego ostatecznego stanowiska, że nie ustępujemy i nie 

pozwolimy na inne działanie . Dlatego że podjęto  takie kroki  i wypowiedziano się ze strony 

samorządu obstając przy  swoim stanowisku w tej sprawie , dlatego Starostwo nie zaniechało 

tych działań. Dlatego że zostało to napisane  czarno na białym, że stanowisko nie będzie 

zmienione. Samorząd ma swoje sprawy  i będzie egzekwował  do końca.  Radna była 

świadkiem i wypowiadała się do końca  w tej sprawie w Starostwie. Dlatego też radna 

potwierdza całą sytuację że samorząd nie ustąpi . Takie stanowisko przedstawił radny 

Feliniak , Przewodnicząca  Rady  byliśmy obecni  wskazała radna  i  jest odnotowane 

stanowisko samorządu gminy że nie ustępuje i tak ma pozostać. Nie będzie tak jak ktoś 

narzuca. To są nasze działania dzięki temu że krzyczymy , mówimy i nie odstępujemy  od 

obranego celu.  

Radna Kwiatkowska wskazała iż co do modernizacji – budowy drogi 269 , cała Rada będzie 

wnioskować do Pana Burmistrza  z prośbą aby ponowić nasze stanowisko, prośbę  w sprawie 

drogi 269  i dlatego   prośba aby też sołtysi napisali swoje stanowisko w imieniu Rad 

Sołeckich , mieszkańcy wsi maja takie samo prawo pisać jak radni  i występować do 

instytucji. Może głos  mieszkańców będzie  pomocny w działaniach, może trzeba zrobić coś 

takiego w sprawie drogi 269.  

 

Sołtys Szałański zaproponował aby spotkać się  z władzą samorządową  Województwa 

iMarszałkowską , aby nam mieszkańcom Gminy powiedzieli co dalej  w sprawie drogi 269 . 

 

Przewodnicząca Rady wskazała iż zostaną podjęte różnokierunkowe działania w sprawie 

budowy drogi 269 na terenie naszej Gminy. 

Radna  Kwiatkowska wskazała iż  przedstawiciele  samorządu województwa kilkakrotnie byli 

u nas i nawet  oświadczyli że zostały zaangażowane pewne środki finansowe  na  określone 

zadania związane z drogą 269.  A teraz Pan Burmistrz mówi że w budżecie województwa nie 

ma zaangażowanych żadnych środków na tą drogę , to jest coś nie tak . 

 

Sołtys Anna Adryjańczyk  wskazała iż był na drogi wiejskie w ramach naprawy dróg wiejskich  

nawieziony gruz, obecnie gruz został ubity teraz  ciągnie się tuman kurzu podczas jazdy 

pojazdami. Kurz ciągnie się od krzyża aż do zakończenia tej drogi,  domów nie ma możliwości 

przebudować w inne miejsce . W odpowiedzi  otrzymanej pisze się że nie ma funduszy na 

drogę asfaltową , za pieniądze sołeckie niewiele się zrobi , ale skoro tak zdecydowano to 

może  w przyszłości coś da się zrobić.  Wieś Mstowo nad jeziorem to  ośrodek rekreacyjny, to 

nie jest wieś , to jest wizytówka Chodcza. Trzeba by było zwrócić uwagę  na porozwalane 

śmieci wokół kontenera. Osoby wywożące śmieci winny pozagrabiać  wokół tego miejsca. 

Zrobić przynajmniej  porządek wokół  koszy.  



 

Radna Kwiatkowska wskazała że to wszystko jest widoczne , ale trzeba też samemu  trochę 

ręce zakasać i zrobić z własnej inicjatywy w sołectwie. Nikt za nas tego nie zrobi. Skoro 

płacimy  małe pieniądze za śmieci to tylko za odbiór a nie za sprzątanie. Radna rozumie to 

wszystko , ale naszą  Gminę nie stać na luksus aby zatrudniać osobę  do zagrabiania po 

odbiorze śmieci na działkach lub przystankach.  A co to za problem  aby mieszkańcy zadbali  

o estetykę. 

 

Łuczak Tomasz  wskazał  iż  teren radnego  też jest terenem rekreacyjnym i w tym wszystkim 

chodzi o zabezpieczenie  porządku  wokół koszy na śmieci, nie ma ogrodzeń  i tu jest całe 

sedno sprawy. Ludzie wywożą duże ilości śmieci, pojemniki są przepełnione , śmieci się 

walają, wywóz jest raz w tygodniu i tu jest temat. Tu z Panem Prezesem ZGK  proponujemy 

wykonać wzorcowo jedną zagrodę i zobaczy się jak to zda egzamin w użytkowaniu. Tu jest 

klucz do całego porządku.  

 

Sołtys Józef Banasiak  uważa że przyjeżdżający na działki letnicy winni od siebie zacząć ten 

porządek,  wywożą  śmieci do lasu  oraz pozostawiają w rowach worki ze śmieciami, a my 

jeszcze mamy się tak delikatnie z nimi obchodzić. Niech w pierwszej kolejności zaczną od 

siebie a później mogą liczyć na nasz samorząd aby im pomóc. 

 

Sołtys  Lewandowski Wacław  poprosił o wykonanie zadaszenia na przystanku PKS w Psarach 

ponieważ  z tego przystanku korzystają  uczniowie dojeżdżający do szkoły.  

 

Sołtys Bożena Pietrzak  powiedziała iż w sołectwie Kromszewice są trzy linie  dróg 

przebiegających przez to sołectwo, jest to bardzo przestrzenna wieś.  Numeracja na tej wsi 

jest  okropna np.  na linii  pierwszej zaczyna się od 1,2, 3 a następnie jest nr 80. Czy istnieje  

taka możliwość  aby każdą linie oznakować  tablicami  np. miejscowość  Kromszewice  a pod 

tą  nazwa wyszczególnić numery jakie odpowiadają tej  linii. Jest to bardzo duże utrudnienie 

dla policji, pogotowia jak i dla  przyjezdnych. Poprosiła o uporządkowanie tego problemu.  

 

Radna  Ewa Kwiatkowska powiedziała, iż   na ten temat była mowa na Komisji Obywatelskiej 

jak i Rolnej.   Była mowa o znakach informacyjnych i ta sprawa ciągnie się już od poprzedniej 

kadencji. Radni do tej sprawy podeszli bardzo poważnie i zaczęli  od Brzyszewa i trochę ręce 

opadły .  Ta sprawa jest tzw. na tapecie i jest przez Komisję Rolną i Obywatelską analizowana 

poważnie.  Ta sprawa jest i dalej będzie  tematami naszych Komisji.  

 

Sołtys Szałański Jerzy  droga  w Strzyżkach  przy   posesji  sołtysa , tam nie ma wczasowiczów 

i też w rowach leżą worki ze śmieciami, zostanie sprzątnięte do południa, po południu 

ponownie się znajdują. Tak zaśmiecają również nasi mieszkańcy i nie tylko leżą śmieci ale 

również i opony od kół. 



Pani Czarniak Dorota wskazała na potrzebę  uporządkowania ogródka przy posesji w ulicy 

Warneńczyka  w  Chodczu. 

Przewodnicząca Rady w imieniu swoim i Burmistrza zaprosiła wszystkich uczestników sesji i 

mieszkańców Gminy Chodecz w dniu 3 Maja na święto połączone z okazji dnia pracy, flagi i 

Konstytucji Majowej oraz święta straży. Zostały wywieszone plakaty z zaproszeniem do 

uczestniczenia  w tym dniu. Przewodnicząca Rady odczytała  porządek  z  zaproszenia jak  się 

przedstawia. 

 

Radny Stempczyński Jerzy  powiedział iż nawiązując do słów Burmistrza z kulturą 

wychodzimy w teren i na Dzień Matki jest organizowany  koncert przy  pomniku  Tadeusza 

Kościuszki w Chodczu . Program  słowno-muzyczny jest przygotowany przez szkołę w 

Chodczu jak równie przygrywał będzie  radny Pietrzak Wiesław o ile nie będzie załamania 

pogody odbędzie się impreza na zewnątrz.  Może będzie jeszcze  jakaś niespodzianka  z 

zewnątrz.  Może znajdzie się jakieś ciasteczko i herbatka dla mam.  Jest to  w opracowaniu 

pod patronatem radnych i Burmistrza  Chodcza. 

Wspomniał  iż jest prośba rodziców o uruchomienie kółka plastycznego  w świetlicy 

środowiskowej ,  radni chcą się złożyć i za pierwszy miesiąc opłacić  dla uczniów te zajęcia. 

Może mała loteria się też odbędzie podczas  święta   i wówczas  zebrane  pieniądze  będą  na  

dalsze  opłacanie  zajęć plastycznych. 

Gorąca prośba  o udział w tym święcie . 

 

13.  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska po zakończonej dyskusji 

wypowiedziała  iż zamyka obrady VI sesji Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 

 

 

 

                                                                                 Przewodniczący Rady 

                                                                                           Anna Twardowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


